

**HKTDC Hong Kong Toys & Games Fair 2015**  
**Products Highlight (Information provided by exhibitors)**  
 香港贸发局香港玩具展 2015  
 焦点产品 (资料由参展商提供)

Photo download: [http://filesharing.tdc.org.hk/hktdc/download.php?fid=\\_phplcJLM2](http://filesharing.tdc.org.hk/hktdc/download.php?fid=_phplcJLM2)

	Photo	Exhibitor Information	Product description
1		<p><b>Apps1010 Limited</b>                  Product Zone: Smart-Tech Toys                  Booth no: 1D-A25                  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 新世代智能玩具                  展位编号: 1D-A25                  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>Learning Alphabet with Alpaca</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Learning the alphabet &amp; English Vocabulary with a lovely alpaca.</li> <li>• Augmented Reality (A.R.) brings the animations alive in the real world from alphabet cards.</li> <li>• Step in the animation world and play interactive games with alpaca.</li> <li>• Learning Alphabet in interesting ways by Face tracking into the game</li> <li>• Total of 5 Game islands to explore</li> </ul> <p><b><u>与草泥马一起学习英文字母</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 与可爱的草泥马一起学习英文字母及词汇。</li> <li>• 英文字母卡片透过扩增实境(AR)技术变成动画。</li> <li>• 与草泥马一起走进动画和互动游戏的世界。</li> <li>• 透过脸部追踪技术融入游戏当中, 生动有趣地学习英文字母。</li> <li>• 共有五个游戏岛以供玩家探索。</li> </ul>




	Photo	Exhibitor Information	Product description
2		<p><b>AsDaily Association Limited</b>  Product Zone: Brand Name Gallery  Booth no: 1D-A42  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 品牌廊  展位编号: 1D-A42  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>DipDip Sense™</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Proprietary game system for fun and effective learning of multi-languages by using the power of the right brain</li> <li>• Language research shows that the right brain can remember vocabulary within a short time, store more information through audio and visual associations, and retrieve the stored information more rapidly.</li> <li>• DipDip Sense™ effectively incorporates the power of the right brain to acquire new languages through audio and visual associations.</li> <li>• The game system separates the learning of new languages into speech and word. These two elements alternate through progressive and repetitive gameplay.</li> </ul> <p><b><u>DipDip Sense™</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 自行研发的游戏系统能提供有趣的学习过程及有效地启发右脑学习不同语言。</li> <li>• 语言研究显示，右脑可以在短时间内记住词汇，通过视觉及听觉联想更可存储较多的信息，以及更迅速地回想已存储的信息。</li> <li>• 通过视觉及听觉联想，DipDip Sense™可有效启发右脑学习新语言。</li> <li>• 游戏系统将学习新语言的过程分成学习语音和文字。通过渐进和重复的游戏，玩家可交替学习这两项元素。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
3	 <p>The photo shows a promotional display for Zibits mini RC robots. At the top left is the 'Zibits mini RC robots' logo. Below it are two circular inset images: one showing a blue and red robot on a track, and another showing a robot in a 'FLUX' field with the text 'COLLECT THEM ALL!'. The main image is a large, colorful assembly of blue, green, and purple tracks with various robot characters. Text on the display includes 'You CONTROL the WORLD!', 'includes Exclusive Zibit!', and an 'RC TOY' logo at the bottom right.</p>	<p><b>E-Supply International Limited</b></p> <p>Product Zone: Electronic &amp; Remote Control Toys  Booth no: 1C-A33  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 电子及遥控玩具  展位编号: 1C-A33  国家/地区: 香港</p>	<p><b>Zibits – Robotic World</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• All come with individual box set with one character robot plus given tracks to build up a scene, 6 different scenes in total.</li> <li>• All 6 scenes can be assembled into a bigger "ROBOTIC WORLD" and all robots can be controlled individually.</li> <li>• To train the idea and boost creativity to set up your own scene with combining all tracks into one.</li> <li>• Enhance physics, gravity, and spatial connections by sorting and stacking.</li> <li>• Teamwork can be built when assembling tracks with others from the game.</li> </ul> <p><b>Zibits – 机械人世界</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 每套均带有 1 款机械人(暂 6 款) 及多条轨道以搭建不同场景(暂 6 个) 。</li> <li>• 轨道可供玩家自由组合砌出更大场景形成“星球新时代”，6 款机械人也可同时操控而不受干扰。</li> <li>• 可锻炼小朋友的创意思维，增强脑部发展。</li> <li>• 透过排序及砌迭游戏，学习物理学、地心吸力及空间感。</li> <li>• 透过与其他玩家一起进行砌迭的游戏中，亦可建立团结精神。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
4		<p><b>European EducationAll Group (Hong Kong) Holding Limited</b>  Product Zone: Brand Name Gallery  Booth no.: 1E-D14  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 品牌廊  展位编号: 1E-D14  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>Pink Tower</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• European EducationAll Group proudly presents the brand Nienhuis Montessori at the Fair, which is the biggest one of Montessori Materials in the world.</li> <li>• Montessori education is an educational approach developed by Dr. Maria Montessori and characterized by an emphasis on independence, freedom within limits, and respect for a child's natural psychological, physical, and social development.</li> <li>• The founder, Albert Nienhuis, collaborated with Dr. Maria Montessori for the purpose of constructing materials in accordance with her educational philosophy. Since the very beginning Nienhuis Montessori has always selected the best woods, glues, paints and hardware, applying its craftsmanship to produce the special didactic apparatus that meet Dr. Montessori's very precise requirements. Dr. Montessori's educational method has received worldwide acceptance.</li> <li>• This series of cube develops visual discrimination of size in 3 dimensions. Exploration with this material prepares the child for mathematics concepts in the decimal system, geometry and volume. The Pink Tower consists of ten wooden cubes painted pink, increasing increments from 1 cm<sup>3</sup> to 1000cm<sup>3</sup>.</li> </ul> <p>粉红塔</p>

			<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>European EducationAll Group</b>于展会诚意推介 <b>Nienhuis Montessori</b>品牌，这是全球售卖 <b>Montessori</b>教具的其中一个最大品牌。</li><li>• <b>Montessori</b>教学是一种由<b>Maria Montessori</b>博士建立的教学方法，特点为强调独立、在既有框架中自由发挥及尊重儿童的正常心理、生理及社交成长。</li><li>• 创始人<b>Albert Nienhuis</b>与<b>Maria Montessori</b>博士合作，根据<b>Maria Montessori</b>博士的教学理念设计教学用具。从一开始<b>Nienhuis Montessori</b>便一直选用最好的木材、胶水、油漆及金属器件，运用其精湛工艺，生产出符合<b>Montessori</b>博士精确要求的特殊教学用具。现时，<b>Montessori</b>博士的教育方式已经受到全世界认可。</li><li>• 该系列立方体积木建立三维视觉以辨别大小、认识十进制、学习几何形状和体积的观念。<b>Pink Tower</b>包含<b>10</b>块漆成粉红色的立方体积木，体积由<b>1</b>立方厘米增加至<b>1</b>千立方厘米。</li></ul>
--	--	--	---

	Photo	Exhibitor Information	Product description
5		<p><b>Hero Cross Company Limited</b>  Product Zone: Brand Name Gallery  Booth no: 1E-E41  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 品牌廊  展位编号: 1E-E41  国家/地区: 香港</p>	<p><b>Hybrid Metal Figuration #015 (HMF#015)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Designed and manufactured by HEROCROSS, the mini-sized majestic Optimus Prime from "Transformers 3: Dark of the Moon" comes to the real world, Fans of "Transformers" can not miss it!</li> <li>HMF # 015 Optimus Prime is assembled by more than 160 pieces of parts; in which 50% of the total weight is alloy components, gives a good tactile quality. Also because the assembly is made by a large number of precision parts, HMF # 015 Optimus Prime has good movability and can display multi-dimensional positions easily. In addition to the usual six exquisite replacable hands as accessories, there are two Dual Energon Swords and one Ion Blaster from the movies. Eyes and headlamps on the waist of HMF # 015 Optimus Prime have LED lamps which give great momentum to the figuration. Finally HMF # 015 has a luminous platform, to show captain's epic manner when on display.</li> </ul> <p><b>合金活动人偶模型#015 (HMF#015)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>由HEROCROSS设计及制作，将《变形金刚3：黑月降临》威风凛凛的柯柏文浓缩但不失气势地带到现实世界；《变形金刚》迷当然不能错过！</li> <li>HMF#015柯柏文由160多件零件组装而成；其中合金制造的零件占总重量的50%，手感极佳。亦因为由大量精密零件组装而成，HMF#015柯柏文的可动性能良好，轻易摆出多面姿势。配件方面除一般六只的精致替换手部外，亦有电影中的两把Dual Energon Swords及一支Ion Blaster。</li> </ul>

			HMF#015柯柏文眼部及腰部的车头灯均有LED灯，为人偶倍添气势。是次HMF#015更附有特制发光地台，陈列时特显队长之气派。
--	--	--	--


	Photo	Exhibitor Information	Product description
6		<p><b>Lucky Die Cast Products Factory</b>  Product Zone: Kidult World (Hobby Goods)  Booth no: 3E-E23  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 大童世界 (嗜好玩具)  展位编号: 3E-E23  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>1932 Buffalo Type 50</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Signature series – Fire Engine</li> <li>• Classic simulation alloy engines with 1:18 scale, more than 150 pieces of accessories assembled by professionals</li> <li>• Limited to 1,000 pieces per year</li> </ul> <p><b><u>1932 Buffalo 50 型号</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 皇牌消防车系列</li> <li>• 经典仿真合金消防车以 1:18 呈现，所需组装配件超过 150 件，由专业人手组装。</li> <li>• 每年全球限量生产 1,000 架。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
7		<p><b>Moulin Roty (HK) Limited</b>  Product Zone: Brand Name Gallery  Booth no: 1D-E34  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 品牌廊  展位编号: 1D-E34  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>Rag Dolls, Les Coquettes</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Les Coquettes, meaning the Smart Girls, are revisited rag doll, i.e. hand-made dolls made with spare scraps of fabrics</li> <li>• They are rather traditional dolls that we have revived by dressing them with high end fashion French fabrics, as they came from left-over fabrics from a French Couturier workshop.</li> </ul> <p><b><u>布公仔 Les Coquettes</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Les Coquettes, 意思为聪明女孩, 是改良版的布公仔, 利用布碎人手制作。</li> <li>• 使用来自法国女装设计工作室的布碎, 传统布公仔经改良后穿上由法国布料而制的服装, 尽显高级时尚品味。</li> </ul>




	Photo	Exhibitor Information	Product description
8		<p><b>Unbox Industries HK Ltd.</b>  Product Zone: Kidult World (Hobby Goods)  Booth no: 3E-D08  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 大童世界 (嗜好玩具)  展位编号: 3E-D08  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>Star Wars Chubbies Pack 3 figurines</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• The Chubby series are based on the characters from the classic Star Wars universe but with a twist on the classic Russian Matryoshka nesting dolls.</li> <li>• Simply pop open the figures to fit the others inside!</li> <li>• Unbox worked closely with UK based design duo Tado to create brand new interpretations of the characters everyone loves so dearly.</li> </ul> <p><b><u>星球大战俄罗斯公仔 3 件装组合</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 根据经典的星战大战角色而设计成俄罗斯公仔外形。</li> <li>• 只需打开较大的公仔就能将较小的公仔轻松放入!</li> <li>• <b>Unbox</b> 与英国的 <b>Tado</b> 设计二人组紧密合作, 将星战大战的角色重新演绎, 令每个人都爱不释手。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
9		<p><b>VTech Electronics Limited</b></p> <p>Product Zone: Brand Name Gallery  Booth no: 1D-C20  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 品牌廊  展位编号: 1D-C20  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>Kidizoom Smart Watch</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• More than just a watch, VTech's Kidizoom Smartwatch lets young photographers take photos and videos.</li> <li>• Plus, play mini learning games and tell time for learning fun on the go!</li> </ul> <p><b><u>Kidizoom 智能手表</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 不只是一只手表，VTech 的 Kidizoom SmartWatch 让小摄影师拍照片及视频。</li> <li>• 另外，用家亦可玩小游戏及以有趣的方式学习时间概念！</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
10		<p><b>Windrider R.S.B Aviation Ltd</b>  Product Zone: Smart-Tech Toys  Booth no: 1C-F38  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 新世代智能玩具  展位编号: 1C-F38  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>DJI Inspire 1</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>DJI's most advanced technology comes together in the Inspire 1, an easy to use flying platform that empowers you to create the unforgettable.</b></li> <li>• <b>Inspire 1 equips with flying 4K camera that offers mid-air transformation as well as a built-in wireless HD video transmitter, stabilization indoors without GPS, and more camera control than ever.</b></li> </ul> <p><b><u>大疆「悟」航拍系统</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 大疆的核心技术完全融合在「悟」航拍系统 (Inspire 1) 身上, 其易于操作的飞行平台设计, 带给玩家难忘的体验, 令每位玩家都能享受其中。</li> <li>• 「悟」配备 4K 相机的飞行器, 可实现空中信号传输, 内置无线高清图传, 能实现室内无 GPS 精准悬停, 更兼具丰富的相机操控和设置体验。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
11		<p><b>4M Industrial Development Limited</b>  Product Zone: Brand Name Gallery  Booth no: 1E-B34  Country/region: Hong Kong</p> <p>展区: 品牌廊  展位编号: 1E-B34  国家/地区: 香港</p>	<p><b><u>Tin Can Calculator</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Recycle tin cans and pencils to generate electricity and power a calculator. The featured kit will make a very cool gadget for home or classroom.</li> <li>Specially designed for kids to assemble easily with tin cans and pencils, the green science kit will demonstrate how chemical reactions can power up a calculator. A detailed manual is included to explain the underlying science principles.</li> </ul> <p><b><u>环保计算机</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>利用铝罐和铅笔可为计算机充电。此套装可在家中或课堂内制造一个型格小工具。</li> <li>简单易组装的铝罐和铅笔特别为小童而设计。绿色科学套装可示范化学反应如何为计算机充电。内附详细说明讲解当中的科学理论。</li> </ul>


	Photo	Exhibitor Information	Product description
12		<p><b>Modelleisenbahn München GmbH</b>  Product Zone: Kidult World (Hobby Goods)  Booth no: 3E-D02  Country/region: Austria</p> <p>展区: 大童世界 (嗜好玩具)  展位编号: 3E-D02  国家/地区: 奥地利</p>	<p><b><u>Next Generation – Model railway &amp; game fun in one!</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Roco has reinvented the model railway for children 6 years plus.</li> <li>• Control the whole railway and play the eGames using your own tablet or smartphone.</li> <li>• Solve virtual tasks in the real world as the train plays along. Children thereby learn about the connection between the real and the virtual world.</li> <li>• Next Generation constantly offers new game worlds and encourages children to explore their own creative ideas. Existing toys can be integrated. This promotes coordination, knowledge and imagination. Next Generation brings all ages together, as it can also be combined with Roco H0 gauge model railway range.</li> </ul> <p><b><u>「下一代」 – 将铁路模型和游戏乐趣合而为一</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Roco 重新设计适合 6 岁或以上儿童的铁路模型。</li> <li>• 可使用平板电脑或智能手机控制整个铁路及玩 eGames。</li> <li>• 玩家需要根据 App 指示，结合列车完成任务。儿童可从虚拟世界中认识真实世界。</li> <li>• 「下一代」(Next Generation) 不断提供新的游戏世界，并鼓励孩子发挥创意及结合现有玩具。此游戏可训练协调能力、增进知识和想象力。「下一代」适合所有年龄层的玩家，它也可以同时与 Roco 经典的 H0 轨互动型列车相结合。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
13		<p><b>Volshhebnyi Ostrov Limited</b>  Product Zone: Educational Toys &amp; Games  Booth no: 1A-D14  Country/region: Belarus</p> <p>展区: 益智玩具及游戏  展位编号: 1A-D14  国家/地区: 白俄罗斯</p>	<p><b><u>Bear Storyteller USB</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• A soft interactive toy which allows the updating of a content on the Internet for all key languages.</li> <li>• Loading of audio files happens via the convenient intuitively clear interface by means of the Internet and the reliable USB technology.</li> <li>• On a multilingual website everyone can find the most popular fairy tales in different languages of the world, professionally sounded by voices of actors.</li> </ul> <p><b><u>讲故事的熊仔</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 互动的毛绒玩具，可在互联网上更新有多种主要语言的内容。</li> <li>• 通过网站的方便清晰界面和可靠的 USB 技术储存语音文件。</li> <li>• 在此有多种语言的网站上，每个人均可以找到由专业语音演员录制，备有世界各地不同语言版本，最流行的童话故事。</li> </ul>


	Photo	Exhibitor Information	Product description
14		<p><b>Shenzhen Cham New Energy Co., Ltd</b></p> <p>Product Zone: Sporting Goods and Playground Facilities Zone Booth no: CH-M16 Country/region: Chinese Mainland</p> <p>展区: 运动用品及游乐场设施专区 展位编号: CH-M16 国家/地区: 中国内地</p>	<p><b><u>Runchic, Scooter – Specially for young people</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Runchic is launched by Powerocks in 2014, Runchic is specially for young people with it's cool appearance.</li> <li>• You can drive Runchic to work, to find delicious food and even to supermarket.</li> <li>• The speed of Runchic can up to 35km/h, and the total distance can reach to 25km.</li> </ul> <p><b><u>揽奇电动滑板车 - 专为年轻人设计的滑板车</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Powerocks 于 2014 年推出揽奇(Runchic)电动滑板车, 拥有型格外型, 是专为年轻人而设。</li> <li>• 你可以驾驶揽奇上班、寻找美食甚至到超级市场。</li> <li>• 揽奇时速可达每小时 35 公里及总行驶距离可远至 25 公里。</li> </ul>


	Photo	Exhibitor Information	Product description
15		<p><b>Minichamps GmbH &amp; Co. KG</b>  Product Zone: Kidult World (Hobby Goods)  Booth no: 3E-D07  Country/region: Germany</p> <p>展区: 大童世界 (嗜好玩具)  展位编号: 3E-D07  国家/地区: 德国</p>	<p><b><u>Die-cast collectible model cars</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Minichamps is one of the worldwide leaders in die-cast collectible model cars in scale 43 and 18.</li> <li>• Its superior quality and design make it the industry benchmark, which is greatly appreciated by collectors all over the World.</li> <li>• Minichamps was the first die-cast high quality manufacturer who started production in the Chinese mainland, all the way back in 1990 and has been pioneering in this field until today.</li> <li>• Highlight of the show will be 1:18 classic models, e.g. Alfa Romeo 6C 2500 SS Corsa Spider 1939, Delahaye Type 135-M Cabriolet 1937, Delage D8-120 Cabriolet 1939 and LaSalle II Roadster Concept 1955.</li> </ul> <p><b><u>压铸汽车收藏类模型</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Minichamps 是 1:43 和 1:18 压铸收藏汽车模型的领导者之一。</li> <li>• 其卓越的品质和设计使其成为行业的领先标准, 深受遍布世界的收藏家赞赏。</li> <li>• Minichamps 是第一个在中国大陆生产压铸及高品质的模型制造商, 由 1990 年开始至今依然是行内的典范。</li> <li>• 展会焦点将是 1: 18 的经典型号, 即 Alfa Romeo 6C 2500 SS Corsa Spider 1939, Delahaye 型号的 135-M Cabriolet 1937, Delage D8-120 Cabriolet 1939 及 LaSalle II Roadster Concept 1955。</li> </ul>



	Photo	Exhibitor Information	Product description
16	 <p>"Sweet Art" ... the Edible Toy !!! Unique Novelty Product</p> <p>Edible Sweet Art</p> <p>1st</p> <p>ETOLE DU JOUET 2014 the year's best choice</p> <p>2013 RAINBOW TOY AWARDS COMMENDED</p> <p>TV PROMOTED</p> <p>QR code</p> <p>http://www.amav.com www.123id</p> <p>For further information: http://www.amav.com</p> <p>For complete range of "Sweet Art" visit: <a href="http://www.amav.com/sweet.html">http://www.amav.com/sweet.html</a></p> <p>PDA cleared "Sweet Art" products are under full compliance with international safety standard</p> <p>Create Decorate Eat</p>	<p><b>Diamant toys - Amav Ltd.</b> Product Zone: Educational Toys &amp; Games Booth no: 1B-D25 Country/region: Israel</p> <p>展区: 益智玩具及游戏 展位编号: 1B-D25 国家/地区: 以色列</p>	<p><b><u>Edible Sweet Art</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Children with a sweet tooth will be delighted to create these incredibly tasty, edible, and charming dough creations.</li> <li>• With the SweetArt dough, parents no longer have to monitor them and stop them from eating the dough, instead they can be encouraged.</li> <li>• Parents will find that this activity a positive experience for both the children and the parents.</li> </ul> <p><b><u>可食用的 Sweet Art</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 喜爱甜食的儿童会很喜欢玩这个美味、可食用及吸引人的「泥胶」粉团。</li> <li>• 父母将不用再监视及防止儿童吃掉「泥胶」粉团，相反父母可以鼓励儿童玩SweetArt「泥胶」。</li> <li>• 这是个非常好的亲子活动。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
17		<p><b>Artec Co Ltd</b>  Product Zone: Educational Toys &amp; Games  Booth no: 1A-D20  Country/region: Japan</p> <p>展区: 益智玩具及游戏  展位编号: 1A-D20  国家/地区: 日本</p>	<p><b><u>Robotist</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Robotist combines the creative freedom of Artec blocks with the simple, drag-and-drop programmability of Studuino.</li> <li>• Connect your blocks vertically, horizontally, and diagonally while programming light, sound, and actions to make an endless array of unique robots.</li> </ul> <p><b><u>Robotist</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Robotist结合可自由发挥创意的Artec积木和简单、可拖放程式的Studuino。</li> <li>• 将Artec积木垂直、水平及对角线连接，同时设定灯光、声音及动作，可令机械人有无限的可能。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
18		<p><b>KARMA KOREA CO.,LTD</b>  Product Zone: Festive &amp; Party Items  Booth no: 3E-A41  Country/region: Korea</p> <p>展区: 节日及派对用品  展位编号: 3E-A41  国家/地区: 韩国</p>	<p><b><u>Air Avatar</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• It is a kind of walking giant balloon puppet.</li> <li>• Patent registered in Korea and patent pending in USA, Europe, the Chinese mainland and Japan.</li> <li>• Outstanding presence with 4 meters tall can attract attention in the public.</li> <li>• It is a good choice for festivals, advertisements, promotions, opening ceremonies, parties etc.</li> </ul> <p><b><u>巨型充气人偶</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 它是一种可走动的巨型充气人偶。</li> <li>• 已在韩国拥有专利，及正在美国、欧洲、中国内地和日本申请专利。</li> <li>• 拥有出色外表及4米高的充气人偶能迅速吸引公众的眼光。</li> <li>• 适合庆祝节日、卖广告、促销、举行开业庆典及派对等场合。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
19		<p><b>Plan Creations Co., Ltd.</b>  Product Zone: Brand Name Gallery  Booth no: 1D-B20  Country/region: Thailand</p> <p>展区: 品牌廊  展位编号: 1D-B20  国家/地区: 泰国</p>	<p><b><u>Cheetah Racing Car &amp; Rabbit Racing Car</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Come with a vintage racing car design and featured a 2 points steering system that gives the same movement as a real racing car when playing.</li> <li>• Every PlanToys product is made of re-claim rubber woods taken from its own sustainable FSC certified plantation and ethical sources.</li> </ul> <p><b><u>猎豹赛车及小兔赛车</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 模仿旧式赛车设计，配备双点转向系统，给玩家逼真的赛车行驶感觉。</li> <li>• 每件 PlanToys 产品均使用来自 FSC 认证的可持续树林的再生橡胶木材。</li> </ul>


	Photo	Exhibitor Information	Product description
20		<p><b>Casdon Public Limited Company</b>  Product Zone: Educational Toys &amp; Games  Booth no: 1A-F32  Country/region: United Kingdom</p> <p>展区: 益智玩具及游戏  展位编号: 1A-F32  国家/地区: 英国</p>	<p><b><u>Dyson Ball Vacuum Cleaner</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• A direct replica of the latest “Ball” model.</li> <li>• Features a simulated cyclone action with colourful balls, so you can see it working</li> <li>• ‘Twists and Turns’ just like the real thing</li> <li>• Real suction from the foot of the vacuum that is designed to pick up small pieces of paper waste or small poly beads.</li> <li>• Links to a removable dustbin at the back, the child can easily take this out to be emptied and the cleaning can start all over again</li> <li>• Pre-schoolers learn by acting out and copying what their parents do, making the range of role-play toys from Casdon Toys ideal learning vehicles for youngsters wanting to emulate their parents.</li> </ul> <p><b><u>Dyson “Ball” 型号吸尘器</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 复制 Dyson 最新的 “Ball” 型号吸尘器。</li> <li>• 色彩缤纷的球模拟气旋动态，让玩家可观察到吸尘器运作中的情况。</li> <li>• 有如真正吸尘器般可“旋转及转弯”。</li> <li>• 吸尘器底部可吸起小纸片或发泡胶粒。</li> <li>• 吸尘器后面连接一个可拆装的集尘筒，儿童可以轻松清空尘垢及重新清洁程序。</li> <li>• 学龄前儿童能够从扮演及模仿父母的行为当中学习。</li> <li>• Casdon 玩具提供一系列理想的角色扮演玩具，让儿童仿效父母行为。</li> </ul>


	Photo	Exhibitor Information	Product description
21		<p><b>BioToy LLC</b>  Product Zone: Educational Toys &amp; Games  Booth no: 1A-D35  Country/region: USA</p> <p>展区: 益智玩具及游戏  展位编号: 1A-D35  国家/地区: 美国</p>	<p><b><u>Lick N Light Lollipops &amp; Splash Light</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Bring the magical world of bioluminescence into the hands of children and adults all over the world.</li> <li>• Its products glow using genes cloned from Mother Nature's very own deep sea creatures.</li> <li>• non-toxic</li> </ul> <p><b><u>萤光棒棒糖及生物发光剂</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 将生物发光的魔法世界带到世界各地的儿童和成人手中。</li> <li>• 产品中的发光物质利用大自然中深海生物的基因复制而成。</li> <li>• 不含毒素。</li> </ul>

	Photo	Exhibitor Information	Product description
22		<p><b>Play Visions Inc</b>  Product Zone: Educational Toys &amp; Games  Booth no: 1A-B10  Country/region: USA</p> <p>展区: 益智玩具及游戏  展位编号: 1A-B10  国家/地区: 美国</p>	<p><b><u>Sands Alive</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Great new moldable sand product</li> <li>• The sensation is similar to cookie dough, yet is totally dry to the touch.</li> <li>• Mold it into durable shapes! Squish it! Water soluble, never dries out. Educational. 100% organic. Won't stain. Removes easily. Hours of fun.</li> </ul> <p><b><u>Sands Alive</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 新式的可塑沙</li> <li>• 质感与曲奇饼面团相似，但摸上去是完全干的。</li> <li>• 可塑造成持久的形状！可压扁，溶于水，永不会干，可作教学用途。<b>Sands Alive</b> 使用 100% 有机物料制成，不会弄脏地方及可轻松去除，带给玩家无限的乐趣。</li> </ul>